
Klub mednarodnega
prijateljstva

Več sodelovanja
z mladimi
Ljubljančani

V Ljubljani študira in živi okoli 300 štu-
dentov iz tujine. Največ jih je iz Afrike, z
Bližnjega vzhoda ter Azije. V študentskem
naselju imajo svoj klub in prostore. Klub se
imenuje Klub mednarodnega prijateljstva,
mnogim mladim pa je bolj znan pod ime-
nom Afro-disco, ki sedaj spet deluje vsak
petek v četrtem bloku.

Klub je ustanovila univerzitetna konferenca
2SMS .in združuje tuje in naše študente, ki so
zainteresirani za delo v njem. Ustanovljen je bil
zato, da bi s svojim delom prispeval k razvoju
miru, razumevanja med narodi in sodelovanja
na osnovi politike neuvrščenosti. V okviru
kluba so ustanovljene komisije za družbene
dejavnosti, za študijsko in socialno problema-
tiko, za šport in rekreacijo ter za informiranje.

Klub se financira iz sredstev UK ZSMS, za
nekatere akcije pa prispeva tudi Zavod za
mednarodnoznanstveno, tehnično, prosvetno
in kulturno sodelovanje (ZAMTE3), ki je tudi
pokrovitelj kluba. Le-ta denarno podpira stro-
kovne ekskurzije, izlete itd.

KMP je bil prvenstveno ustanovljen zalo, da
bi se tuji študenti v klubu zbirali, nam tam pri-
kazovali običaje, navade in vse drugo iz drža-
ve, iz katere prihajajo. Vse to posredujejo jav-
nosti preko kluba v obliki razstav, koncertov,
predavanj, solidarnosti z osvobodilnimi gibanji
(dnevi Namibije, SVVAPO) Vendar pa za nji-
hovo delo v Ljubljani ni pravega zanimanja,
arnpak so večji uspeh in s tem tudi obisk doži-
veli na gostovanjih po raznih krajih naše ožje
domovine. Sodelujejo s podobnim klubom, ki
ga je ustanovila mariborska univerza. Pogre-
šajo pa sodelo^anje z mladimi v Ljubljani, z
občinskimi konferencami (npr. udeležba na
mladinskih delovnih akcijah)

Klub ima veliko problemov, največji pa je
vsekakor denar, ki ga vedno primanjkuje.
Imajo zelo dober program dela, vendar pa ve-
liko akcij odpade prav zaradi tega. V glavnem
za manjše akcije še najdejo sredstva, zatakne
se ponavadi pri kakšni večji (npr. povabilu
kakšne folklome skupine iz Afrike na gostova-
nje). Klub dobi vsak mesec dotacijo od UK
ZSMS v višini 8000 din, vendar to komaj za-
došča za plačilo najemnine prostora in ogre-
vanja v kleti četrtega bloka v Studentskem na-
selju.

Drug velik problem je prostor. Prostori v ŠN
so majhni, pozimi hladni kljub ogrevanju,
vlažni itd. Upajo, da se bodo selili na boljše in
tako pridobili večje in boljše prostore, kjer bi si
uredili tudi manjšo knjižnico in TV-sobo. Po-
grešajo tudi profesionalnega mentorja, ki bi
delal v kiubu za potrebe kiuba. Informiranje
navzen zelo šepa. V glavnem pa študentje
niso zadovoljni z delom kluba. Premalo je kon-
kretnega dela — hočejo akcije. Včasih so se-
veda tudi sami krivi, da delo v klubu ne poteka
tako, kot bi moralo.

Na vprašanje, kaj si člani kluba najbolj želijo
v prihodnje, so odgovoriii:

»Čimveč mladih naj bi se vključilo v delo
kluba, več sodelovanja z občinskimi konferen-
cami mladine, UK ZSMS ter navsezadnje z
mladimi v delovnih organizacijah.«


